
PROTOKOŁ Nr XXVIII/2008 
Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 17 grudnia 2008r. 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 14 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

 Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z  XXVII sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez 
Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na terenie Miasta i Gminy 
Stąporków, 

b) ustalenia ekwiwalentu za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, 
c) zmiany uchwały Nr XL/172/2005 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 7 listopada 2005r. w 

sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących organu 
wykonawczego jednostki pomocniczej, 

d)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
e)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
f)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
g)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
h)   zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 
i)    zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2008r. 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
9. Sprawy różne. 
10.Zamknięcie obrad sesji.  
                                                                                         
Radni do proponowanego porządku obrad uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

 



Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XXVII sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym głos zabierali : 

Radna Barbara Telec – przypomniała i ponownie poprosiła o interwencję w sprawie 

bobrów panoszących się na rzece Czarnej w Niekłaniu. Spytała, czy Pan Burmistrz 

podjął być może jakieś kroki w tym kierunku. Zaprosiła [ponadto Pana Burmistrza, 

aby przyjechał i zobaczył jaki jest to problem. 

Pani Gonciarz – jako Przewodnicząca Rady Rodziców w PSP w Krasnej. 

Poinformowała, że w dniu wczorajszym w szkole odbyły się „Jasełka” i została 

wymuszona dziwna sytuacja - rozmowa na temat szkoły z Panią wizytator i Panem 

Dyrektorem Kuratorium z Kielc. Dlatego chciałaby wiedzieć jakie są planowane 

prognozy dot. PSP w Krasnej, aby móc przekazać je rodzicom, którzy o to ją pytają. 

Czy będą i kiedy rozpoczną się jakiekolwiek rozmowy z rodzicami i tamtejszą 

społecznością odnośnie ich szkoły. 

Ad pkt 7 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryf na 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na terenie Miasta i Gminy 

Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym 6 głosami „za”, 5 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli Uchwałę Nr XXVIII/161/2008 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „b” 

 



Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  ustalenia ekwiwalentu za 

udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/162/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr 

XL/172/2005 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 7 listopada 2005r. w sprawie 

ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/163/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „d” 

 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/164/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „e” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/165/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/166/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

 



Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/167/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/168/2008 w 

powyższej sprawie. 

Ad pkt 7 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2008r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie pojęli Uchwałę Nr XXVIII/169/2008 w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 8. 

Odpowiedzi na zapytania udzielił Pan Burmistrz. 

- radnej Telec – miało odbyć się spotkanie z Wicemarszałkiem Sejmiku 

Samorządowego i Panem Pajdakiem na którym Pan Burmistrz miał zgłosić problem 

występujących bobrów. Nie odbyło się jednak z uwagi na to, że Pan Wicemarszałek 

miał inne spotkanie o godz. 9-tej i przesunął przedmiotowe na godz. 10-tą. Pan 

Burmistrz o godzinie 11-tej miał podpisać dokumenty notarialne i spotkanie odłożono. 

Najwcześniej odbędzie ono się na początku przyszłego roku. Od dwóch, uczt trzech lat 

jest pozwolenie na odstrzał bobrów, jednak Koło Łowieckie nie zgadza się tego 

dokonać. Jak to będzie rozwiązane, nie wie i nie potrafi na to pytanie odpowiedzieć. 

Jest świadomy tego problemu i przeprasza, że się odwleka. Na spotkaniu u Pana 

Marszałka będzie chciał aby go rozwiązać. 

- Pani Gonciarz – stwierdził, że już mówił wielokrotnie, że w 2003 roku zlikwidowane 

zostały trzy szkoły i były one ostatnimi zlikwidowanymi w naszej gminie. Żadnych 

szkół likwidować nie zamierza. Jeżeli jakieś rozmowy będą prowadzone, to z 

udziałem Rady Rodziców, nauczycieli, rodziców. Dopiero wtedy będą wypracowane 

struktury. Nie należy się martwić, takie spotkanie na pewno odbędzie się na początku 

stycznia, najpierw w wąskim gronie z udziałem Pani Przewodniczącej Rady 

 



Rodziców, potem rozszerzone i na nim wszystkie rzeczy będą omówione. Nie należy 

robić zamieszania – dziś Pani Kobierska redaktorka z Tygodnika wydzwaniała, czy 

będzie punkt likwidacji szkoły w Krasnej. Zdziwiony jest takim sensacyjnymi 

wiadomościami i skąd one się biorą. Żadnych decyzji odnośnie szkół nie podjęto, są 

przymiarki dot. reorganizacji szkół i przedszkola , propozycje są dość ciekawe  jednak 

zostanie omówiony na spotkaniu z zainteresowanymi. Zostaną podjęte rozwiązania 

aby dzieci miały jak najlepsze warunki do nauki.  

Pani Barbara Widulińska – Skarbnik Gminy – odczytała radnym: 

- Uchwałę Nr 1491/2008 Składu Orzekającego II RIO w Kielcach w sprawie opinii o 

projekcie budżetu gminy na 2009r. 

- Uchwałę Nr 1492/2008 Składu Orzekającego II RIO w Kielcach w sprawie opinii o 

możliwości sfinansowania deficytu. 

- Uchwałę Nr 1493/2008 Składu Orzekającego II RIO w Kielcach w sprawie opinii o 

prawidłowości prognozy kwoty długu. 

Kserokopie w/w dokumentów w załączeniu do protokołu. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował zebranych o planowanych na 2009 remontach 

i budowach dróg gminnych, zarówno z funduszy „Schetynowskich” jak i gminnych. 

Nasza gmina zakwalifikowała się do dofinansowania na trzy drogi gminne i jedną 

drogę powiatową. 

 

Radna Agnieszka Jedynak – spytała czy gmina ma jakiś wpływ i może sprawować 

kontrolę na firmy odbierające nieczystości. Chodzi jej mianowicie o to, że opłaty są 

duże i od nowego roku mają być jeszcze wyższe. 

Drugą sprawą jaką poruszyła radna, to zaobserwowaną podczas zwiedzania wystawy 

w DK sytuację, że zwiedzających jest bardzo dużo, dużo jest również dzieci i pani 

która tego pilnuje nie jest w stanie dopilnować aby coś nie zginęło. Dlatego spytała, 

czy nie można zasugerować Panu Dyrektorowi DK zakupienia tam monitoringu. 

Pan Burmistrz odnośnie firm wywożących śmieci wyjaśnił, że gmina nie ma wpływu 

na firmy ponieważ podpisują one umowy z mieszkańcami bez udziału gminy. 

Rozwiązaniem byłoby referendum „śmieciowe” gdzie musiałoby uczestniczyć 30% 

społeczeństwa. 

 



Jeśli chodzi o zakup monitoringu, można taką sugestię podsunąć Panu Dyrektorowi, 

jednak w roku przyszłym będzie kontynuowany remont Domu Kultury na parterze 

budynku i wówczas będzie można myśleć o różnych rozwiązaniach. Pan Burmistrz 

przekaże Panu Dyrektorowi aby zabezpieczył tą wystawę. 

Radna Iwona Makowska – w swej wypowiedzi wróciła do zagadnienia Szkoły 

Podstawowej w Krasnej. Chciałaby jednak coś więcej dowiedzieć się na temat 

reorganizacji szkoły tym bardziej, że ma ona odbyć się już w miesiącu styczniu. 

Władze samorządowe z tamtego terenu chciałyby sprawę znać wcześniej, aby móc 

podzielić się z mieszkańcami z tamtego terenu. Radna  ma obawy, ze jeśli będzie 

projekt uchwały w sprawie przekształcenia PSP w Krasnej w NSP radni podniosą rękę 

i uchwała zostanie podjęta. Jako radna uważa, ze Pan Burmistrz będzie się liczył z 

opinią mieszkańców z tamtego terenu. Prosi o podjęcie rozmów, aby niedomówienia 

zgasły. 

 Pan Burmistrz – w odpowiedzi stwierdził., że już na ten temat udzielił odpowiedzi Pni 

Przewodniczącej Komitetu Rodzicielskiego i nie ma nic do dodania. Jeśli będzie 

konieczność konsultacji z radnymi, temat ten podejmie. 

Pni sołtys wsi Komorów – spytała czy coś wiadomo odnośnie drogi w Komorowie 

Dolnym, czy będzie robiona, bo prace miały być wykonane w 2008 roku. Nic się tam 

nie dzieje. Również odnośnie oświetlenia, też nic się nie dzieje. 

Pan Burmistrz – wszystko jest ujęte w prowizorium budżetowym. Na ten temat będzie 

udzielał wyjaśnień na łamach naszej gazety aby wszyscy mieszkańcy mieli wiedzę na 

ten temat. Jeśli chodzi o drogę w Komorowie Pan Burmistrz prosił, aby wpłynąć na 

rodzinę Skowronów aby te kilka metrów odsprzedali na zatoczkę. Poprosił, aby jako 

samorząd lokalny wspierali Burmistrza. 

Ad pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie sesji. 

 

Protokołowała                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                   Stanisław Pietras 

 

 

 


